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De ALDI wil weg uit het centrum, daarmee komt de locatie vrij voor woningbouw. 
Allemaal in lijn met de ambities van de raad om het centrum compact te maken en 
woningbouw te realiseren aan de randen. We lezen echter dat het college niet wil 
meewerken aan de verhuizing naar het pand van het motorhuis aan de Rijksstraatweg. 

2 concrete vragen aan de ph. 
- Even los van het feit dat je moet afvragen of autodealers nog een hele lange toekomst 
hebben, het staat het college vrij om gemotiveerd af te wijken van een bestemmingsplan. 
Als de locaties voor woningbouw niet voor het oprapen liggen, waarom werkt het college 
dan niet mee aan de gewenste verhuizing? Of legt dit voor aan de raad?
- Hou verhoudt de argumentatie van het college zich met het feit dat er een Welkoop en een 
AH XL binnen schootsafstand van de nieuwe beoogde locatie van de ALDI liggen?

Gedifferentieerd Riooltarief. 

Voorzitter, ik zag recent een actie van de gemeente met regentonnen. De gemeente 
vergoedde de helft van de aanschaf van een regenton om zo inwoners te stimuleren 
regenwater af te koppelen op eigen terrein. Een mooie actie in lijn met ons klimaatadaptatie 
plan. 
Maar onze stellingname is dat het structureel financieel moet lonen om hemelwater af te 
koppelen. Het is mogelijk om een gedifferentieerd riooltarief te hanteren waarbij het 
eigenarendeel op 0 gesteld kan worden als hemelwater op eigen terrein wordt afgekoppeld. 
De vervuiler betaalt zeg maar. Onze vraag aan de ph. Is hij bereid te onderzoeken welke 
mogelijkheden er zijn om vanaf 2022 een gedifferentieerd tarief te hanteren voor 
rioolheffing? We overwegen namelijk een motie in te dienen, wellicht is dat dan niet nodig:

Mooie inspiratie:

Blauwe nota, gemeente Enschede
https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/enschede/9c43eb38-2aee-449c-94e8-
2a4119c05383#89bc96e0-b1e7-4439-a3d5-cf11fe227f19

Verordening afvoer hemel- en grondwater, gemeente Voorschoten
https://voorschoten.bestuurlijkeinformatie.nl/Document/View/bba43ab4-30d9-40ff-9fe0-
2a266841b027

Rioolverordening, gemeente Som en Breugel

Zienswijzen Starweg

In de NHD van gisteren konden we vernemen dat het college positief gereageerd heeft op 
het bestemmingsplan Starweg/Water acker. 
Goed nieuws! Maar in het stuk werd gesteld dat "Zienswijzen tot een aantal aanpassingen 
heeft geleid".

https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/enschede/9c43eb38-2aee-449c-94e8-2a4119c05383#89bc96e0-b1e7-4439-a3d5-cf11fe227f19
https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/enschede/9c43eb38-2aee-449c-94e8-2a4119c05383#89bc96e0-b1e7-4439-a3d5-cf11fe227f19
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Voorzitter, dit is niet hoe het werkt en ook niet hoe het is afgesproken. Zienswijzen zijn van 
de raad. Dus ik verwacht een raadsvoorstel met een beslispunt 'ontwerp bestemmingsplan' 
en een apart beslispunt met daarin de wijzigingen die het college voorstelt te doen op het 
ontwerp naar aanleiding van de zienswijzen of ambtelijk. 

Kan de portefeuillehouder dit toezeggen?


